
ARRIBADA DE LA VEROLA DEL MICO 

A  

ESPANYA 

 
L’arribada de la verola del mico a Espanya  ens ha deixat a tots sorpresos,  ja 

que no sabem si serà una altra pandèmia. 

 

Jo, personalment, diria que no estem preparats per una altra pandèmia ja que 

moral, psicològica i econòmicament, no estem en el millor moment. 

 

S’han donat milers de casos de persones que han caigut en depressió, ja que no 

han pogut sortir de casa seva,  han perdut familiars, no han pogut tenir un lloc 

de treball, etc… 

 

Hauríem de preparar-nos pel que pugui passar,  i tenir molta precaució. 

 

 
                                                                   

 CORAYMA 6è.B 

 

  

   

 

  



EL CREIXEMENT DEL 

FUTBOL FEMENÍ. 

 

A l'actualitat i en les últimes temporades , el futbol femení ha tingut molt 

d'èxit  i cada cop  atrau a més públic. 

 

Jo opino que el joc d´un equip femení pot tenir la mateixa repercussió 

que el d´un equip masculí. 

 

Aquí a Catalunya ha ajudat molt el fet que el Barça ha fet un gran equip i 

té la millor jugadora del món , Alexia Putellas. 

 

De fet, el Barça femení ha obtingut récords d´asisstència de públic amb 

més de 90.000 persones .També les hores de partit de futbol femení per 

la TV han augmentat molt. 

 

El futbol femení ha assolit un èxit tan important que mica en mica 

s´igualarà al masculí. 

 

 
 

Martina Grau 

6è. B 



LA NOVA 

BIBLIOTECA 

 

El 24 d’abril es va inaugurar la nova biblioteca del poble. Hi van actuar els 

gegants, les panderetes… i hi va haver una actuació de la xaranga de l’EMAP. 

A la festa hi van participar molts martinencs i martinenques i va fer bon dia. 

 

Penso que la biblioteca és un bon espai, tant per petits com per a grans, i és un 

lloc molt tranquil. 

 

No cal oblidar que a la biblioteca pots llegir tot tipus de llibres o pots jugar amb 

els ordinadors i,  fins i tot,  et pots fer un carnet de soci de la biblioteca!!! 

 

D'altra banda,  podeu anar a llegir i a jugar amb els ordinadors amb els amics, 

cosins, germans… Això sí, en silenci. I tens un mes per tornar el llibre que 

esculls per prendre a casa! 

 

Crec que és un espai per a tothom que hi vulgui anar,  pots llegir tants llibres 

com vulguis. I, per concloure, un espai tranquil i divertit, tant si vols anar sol o 

amb els amics, on aprens a llegir, a compartir i  a estudiar. 

 

 
 Roger Lara    

      6è. B 



         Els videojocs         

 

 

Actualment els videojocs són una part important de la vida de la majoria 

de la gent. 

 

Jo opino que no s’ha de considerar que tots els videojocs són dolents, 

hi ha jocs de tot tipus. D’una banda, si bé és cert que hi ha jocs de 

matar i de lluita, també n’ hi ha d’altres temàtiques, com ara jocs 

educatius, jocs creatius… D’altra banda, i aquest seria un aspecte 

negatiu, el joc es pot convertir en una obsessió i començar a ser dolent 

perquè pots començar a deixar de fer coses per jugar. 

 

 
 

 

Aixi doncs, crec que els videojocs són divertits sempre que no siguin 

una obsessió. 

 

 

Pere Vinyals 6è.B 

 


